
توانای رف چالشهای اقتصادی کشور در چابهار وجود دارد

به گزارش روابط عموم و امور بینالملل منطقه آزاد چابهار حسینعل شهریاری در نشست با مدیرعامل و اعضای هیات مدیره سازمان

منطقه آزاد چابهار اظهار کرد: چابهار متواند مشلات اقتصادی کشور را حل کند، نه فقط استان سیستان و بلوچستان، بله دارای

ظرفیت فوقالعادهای برای رف چالشهای اقتصادی کشور است، به شرط که از این ظرفیت به خوب استفاده شود.

وی گفت: پروژه فرودگاه ی از مشلات است که قطعا باید پییری شود و راه بیافتد، مناسب نیست که دنبال پیشرفت منطقه آزاد

باشیم ول فرودگاه وجود نداشته باشد.

شهریاری تصری کرد: هدف ایجاد مناطق آزاد در جمهوری اسلام ایران برای تولید بود که منجر به صادرات شود، اگر قرار است

واردات رخ دهد، باید به درست انجام شود، واردات باید طوری باشد که باعث برطرف کردن نیاز مردم و کالاهای با کیفیت باشد همین

منطقه باشد و باعث پیشرفت تنولوژی شود.

رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلام بیان کرد: اگر پتروشیم و فولاد راه اندازی شود قطعا مناف زیادی کسب

خواهد شد، ما در استان تعداد زیادی تحصیل کرده در رشتهها و عرصههای مختلف داریم که باید از آنها استفاده کنیم.

وی گفت: قطعا متوانیم مانند کیش و دیر مناطق آزاد، در چابهار هم پردیس تاسیس کنیم، باید از کشورهای همسایه جذب نیرو

داشته باشیم تا از این طریق هم این منطقه پیشرفت کند و دیده شود.

شهریاری گفت: مسئله اشتغال بسیار مهم است، بسیاری از جوانهای تحصیلکرده و بیار دیده مشود که هرچه زودتر باید به موضوع

اشتغال آنها رسیدگ شود.

وی افزود: گفته شده است که خانههای بهداشت معدودی در این منطقه وجود دارد که قرار است با کم خیرین و با هماری دولت

این موضوع را هم پییری کنیم و خانه بهداشت بیشتری ساخته شود.

وی با اشاره به کمبود هتل در سط شهر چابهار عنوان کرد: در چابهار به هتلهای پن ستاره نیاز داریم تا از این طریق بتوانیم این شهر

را توسعه دهیم.

رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلام گفت: باید تسهیلات مناسب در نظر گرفته شود تا کسان که به این مناطق سفر

مکنند هزینههای کمتری بدهند و برای اخذ مجوز در حوزه سلامت قطعا هماری خواهیم کرد.

وی با تاکید بر لزوم تامین سرم در مراکز درمان اظهار کرد: بیمارستان ها کمبود سرم دارند و این بحث مهم است، متوانیم کارخانه

سرم را راهاندازی کنیم تا هم اشتغال زای شود و هم شهرستانها و استانهای اطراف پوشش داده شود.

شهریاری گفت: نیاز است که دانشده علوم پزش چابهار را حتما راه اندازی کنیم، کمبود پرستار داریم اما باید سع کنیم نیروهای

بوم را بیشتر جذب کنیم.

وی ادامه داد: استان در حوزه ورزش وضعیت خوب دارد و متوانیم روی رشتههای ورزش ساحل و اقیانوس سرمایهگذاری کنیم.

وی با بیان اینه درمان هزینه بر است عنوان کرد: باید کاری کنیم که مردم بیمار نشوند، باید در پژوهش سرمایهگذاری شود، زنان باید



در این حوزهها مثل سرمایهگذاری یا در مجموعه خیرین نقش داشته باشند و وقت پای کار مآیند کارها سریعتر پیش مرود.

رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلام گفت: باید در رشتههای سرمایهگذاری شود که اشتغال قابل توجه داشته

باشند.

وی گفت: هماهن خوب در منطقه آزاد چابهار است که اگر ادامه دار باشد قطعا پیشرفتهای خوب در این منطقه دیده مشود.


